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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Christian Orsing (M) angående
kostnader för Almedalen

På kommunalrådsberedningen den 5 juni fick alla kommunalråd en dragning om stadens
deltagande i Almedalsveckan. Ett par programpunkter presenterades, samt fokuset för
stadens deltagande. Ingen information om kostnaderna för veckan gavs under mötet.
Helsingborgs dagblad rapporterade den 24 juni om att kostnaderna för stadens deltagande i
Almedalsveckan uppgick till 1 miljon kronor. Detta är en betydligt högre kostnad än många
andra städer och i en tid där stadens kärnverksamhet fortfarande lider av den tuffa
ekonomiska situation som har varit de senaste åren.

Med anledning av detta undrar jag:
- Vad har stadens medverkan i Almedalsveckan kostat de senaste fem åren

(2020-2024)?
- Vad anser du att staden har fått ut för de här pengarna?

För Miljöpartiet de Gröna,
Sofia Kamlund


